
Protokoll fra styremøte SBF  
Dato: Onsdag 20. november 2024  
Møte: 1 - sesong 2024/25  
Sted: Teams 
Tid: 18:00 – 19:30  
 
Til stede: Anders, Ray, Harald, Eirik, Rune og Bent 
Forfall:  
 
Møteleder: Bent 
Referent: Bent  
 
1. Godkjenning av innkalling og årsmøtereferat (Alle) 
2. Nytt fra klubbene (Ray) 
3. Fordeling av oppgaver (alle) 
4. Budsjett og økonomi (Bent og Rune) 
5. Håndboka 2024/25 (Bent) 
6. Samarbeidspartnere (Harald, Anders og Ray) 
7. Hjemmeside og Facebook (Eirik og Anders) 
8. Groundhopping (Bent) 
9. Supportercupen 2025 (Anders) 
10. Andre aktiviteter (alle) 
11. Neste styremøte (alle) 
12. Eventuelt (alle) 
 

1. Møteinnkalling godkjent. Ingen kommentarer til årsmøtereferatet. 
 

2. Det er vanskelig å følge opp aktivitetsnivå i flere av medlemsklubbene. En av årsakene 
til dette er at en god del har lukkede grupper på Facebook. Innspill fra Harald om at 
styret bør se på ordlyden i vedtektene når det gjelder krav til aktivitet blant 
medlemsklubbene. Nåværende ordlyd ble vedtatt på et tidspunkt da de fleste 
medlemsklubbene ga ut medlemsblader. Faktum er at kun 14 medlemsklubber ga ut 
fysisk medlemsblad i forrige sesong.  

 
3. Styret enige om fordeling av arbeidsoppgaver. Juryene for SBFs tre årlige priser ble 

som følger (med førstnevnte som hovedansvarlig): 
a) Årets medlemsblad (Ray og Harald) 
b) Årets pris for nett og sosiale medier (Eirik og Bent) 
c) Årets supporter (Anders og Rune) 

 
4. Budsjettforslaget Bent hadde satt opp ble grundig diskutert og det ble gjort noen mindre 

endringer. Rune har bestilt abonnement på regnskapsprogrammet fiken.no og startet 
arbeidet med å sette dette opp. Endringer i styre -og kontaktinformasjon er sendt til 
Brønnøysundregisteret. Styret enige at kun Rune skal ha tilgang til å disponere 
bankkontoen og Bent som leder skal ha innsynsrett. Fakturaer for medlemskontingent 
sendes til klubbene med betalingsfrist 31. desember. Oppfølging: Alle i styret sender 
kontonummeret sitt Rune.  

 
5. Arbeidet med håndboken er ikke startet. Bent oppfordret alle i styret til å komme med 

forslag til innhold i håndboken 2024/25 det være seg gode temaer for artikler eller 
interessante personer å intervjue.   

 
6. Harald, Anders og Ray redegjorde for status for sine avtaler. Den største utfordringen er 

supporter.no som ikke har signert ny kontrakt. Styret ønsker fortsatt å ha en 
samarbeidsavtale med dem, men det har vist seg vanskelig å få kontakt. Avtalen med 



Fotballshop må formaliseres. Oppfølging: Anders følger opp supporter.no for å sikre ny 
avtale 

 
7. Eirik overtar som hovedansvarlig for SBFs hjemmeside med støtte av Anders og Bent. 

Oppfølging: Eirik, Anders og Bent tar et møte på Teams mandag 2. desember kl. 
17:00 på Teams for opplæring og oppdatering.  

 
8. Den store interessen for «groundhopping» har fortsatt også høsten 2024 med mange 

nye banebesøk. Rutinene rundt godkjenning av nye banebesøk fungerer meget bra.  
 

9. Datoen for Supportercupen 2025 blir lørdag 7. juni. Arrangementet blir på Snarøya og 
ytterliggere informasjon kommer seinere.   

 
10. Styret diskuterte flere mulige aktiviteter i regi av SBF. Innspill fra Harald om å samle 

medlemsklubbene til en idédugnad med fokus på hvordan drifte en supporterklubb.  
 

11. Neste styremøtet er berammet til tirsdag 14. januar 2025 kl. 18:00 på Teams. 
 

12. Ingen punkter  


